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Vragen van het lid Van Kent (SP) aan de Minister en Staatssecretaris van
Infrastructuur en Waterstaat over het nieuws dat zeeschuim onveilig is door
vervuiling met PFAS (ingezonden 25 juli 2024).

Vraag 1
Wat is uw reactie op het nieuws dat strandgangers niet op de hoogte zijn
gesteld van uw aanscherpingen omtrent PFAS in zeeschuim?1

Vraag 2
Wat is er precies gewijzigd in de afgegeven waarschuwingen?

Vraag 3
Kunt u een overzicht geven van alle zwemadviezen die vanuit de rijksoverheid
en provincies zijn afgegeven over recreatie in zwemwater dat met PFAS is
vervuild?

Vraag 4
Hoe zijn deze adviezen gecommuniceerd naar badgasten?

Vraag 5
Op welke zwemlocaties zijn waarschuwingsborden geplaatst?

Vraag 6
Bent u bereid om de waarschuwingen op stranden en zwemlocaties met hoge
PFAS-waardes te intensiveren? Zo nee, waarom niet?

Vraag 7
Is bij u bekend welke producenten verantwoordelijk zijn voor de PFAS-
vervuiling op onze stranden?

Vraag 8
Welke mogelijkheden ziet u om de PFAS-vervuiling op te ruimen?

1 NOS.nl, 24 juli 2024, «Advies aangescherpt: speel niet in zeeschuim, maar strandganger weet
van niets»
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Vraag 9
Welke mogelijkheden ziet u om de schade als gevolg van de PFAS-vervuiling
te verhalen op de vervuilers?

Vraag 10
Bent u bereid om de Nederlandse productie van PFAS-stoffen per direct stil te
leggen zolang er twijfel bestaat over de schadelijkheid van PFAS voor mens,
dier en milieu?

Vraag 11
Zo ja, kunt u hiertoe opdracht geven? Zo nee, waarom niet?
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